



Honouring Our Departing Commissioners: A Legacy of Service and Leadership

Dear Riverside community,

As we bid farewell to the commissioners who are stepping down from Council, we wish to reflect on the lasting contributions they have made during their years of dedicated service. Their leadership in governance and dedication in shaping sound policies have significantly influenced our schools and community, ensuring a strong foundation for the future.

We would like to honour and recognize the outstanding service of our departing commissioners namely Dan Lamoureux (22 years of service at Riverside as Commissioner and Chair of the Council of Commissioners), Charles Horrell (10 years of service), Anna Capobianco (18 years of service as Commissioner), Matthew Mazur (4 years of service), Margaret Gour (26 years of service), and Kevin Ross (4 years of service). Thank you as well to Elementary Parent-Commissioner Neela Parsnani. Their collective experience and commitment have profoundly shaped the direction of our school board.

While their time on Council may be ending, the impact of their work will endure. The thoughtful policies and strategic decisions they helped craft have left an indelible mark, guiding how we operate and continue to grow. Their influence on the governance of our institution will benefit our students, staff, and community for years to come.

Though we say goodbye to them in their official capacity on November 7, 2024, the legacy they leave behind will continue to shape our path forward. We deeply appreciate their contribution and know that their presence will be felt long after their departure.

Thank you,

Riverside School Board



Hommage à nos commissaires sortants : Un héritage d'engagement et de leadership

Chère communauté Riverside,

Alors que nous nous apprêtons à faire nos adieux aux commissaires qui quitteront le conseil le 7 novembre, nous tenons à souligner les contributions majeures qu'ils ont apportées au fil de leurs années de dévouement. Leur leadership en matière de gouvernance et leur engagement à élaborer des politiques vigoureuses ont considérablement influencé nos écoles et notre communauté, assurant une base solide pour l'avenir.

Nous souhaitons rendre hommage et reconnaître le service exceptionnel de nos commissaires sortants, à savoir Dan Lamoureux (22 ans de service à Riverside en tant que commissaire et président du conseil des commissaires), Charles Horrell (10 ans de service), Anna Capobianco (18 ans de service en tant que commissaire), Matthew Mazur (4 ans de service), Margaret Gour (26 ans de service), et Kevin Ross (4 ans de service). Merci également à la commissaire-parent du primaire Neela Parsnani. Leur expérience collective et leur engagement ont profondément influencé l'orientation de notre commission scolaire.

Bien que leur mandat au sein du conseil prenne fin, l'impact de leur travail perdurera. Les politiques réfléchies et les décisions stratégiques qu'ils ont contribué à élaborer ont laissé une empreinte indélébile, guidant notre fonctionnement et notre croissance. Leur influence sur la gouvernance de nos institutions profitera à nos élèves, à notre personnel et à notre communauté pour les années à venir.

Même si nous leur disons au revoir dans leur rôle officiel le 7 novembre 2024, le legs qu'ils laissent derrière eux continuera de façonner notre chemin à l'avenir. Nous sommes profondément reconnaissants pour leurs contributions et savons que leur présence sera ressentie longtemps après leur départ.

Merci!

La Commission scolaire Riverside